
Vores vision er… 
➢ glade og nysgerrige børn i læring, der arbejder meningsfuldt 
➢ smilende og imødekommende medarbejdere, der hilser på alle og interesserer sig for alle børn 
➢ tilfredse forældre, der bakker op om skolen og stolt fortæller om deres barns læring og trivsel 
 
Mission: Læring er skolens kerneopgave, og vi er her for børnenes skyld. Alle elever skal blive så dygtige, som de kan og trives. 
 

Skolebestyrelsesmøde – dagsorden 
19. juni 2025 kl. 16.00-18.00 
Personalerummet 
Forplejning: Niveau omkring en sandwich og sodavand til hver deltager. 
Møderække: 8/8, 11/9, 10/10, 11/11, 19/12, 22/1, 20/2, 24/3, 24/4, 20/5, 12/6, 19/6 

 

Medlemmer 
Elever 
Formand for elevrådet Cecilie Frederiksen 9.b, næstformand Helin Yousif 9.a 
 
Medarbejderrepræsentanter 
Heidi Sommerstedt-Rasmussen, Camilla Flintholm 
 
Forældrevalgte 
Süleyman Yücel, Karsten Skov, Signe Maja Lykkebo, Martin Lütken 
 
Forældresuppleanter 
Jesper Schou Abildgaard 
 
Ledelse 
Karina Jørgensen, Nanna Kristensen, John Larsen 
 
Fraværende 
Heidi Sommerstedt-Rasmussen (Susanne Brudlykke deltog som suppleant), Michelle Opiola, Martin Lütken 

 
 

Dagsorden/referat 

Sag 249 

Godkendelse af dagsorden (5 minutter) 

/ Süleyman 

Beslutning: Godkendt 

 

Sag 250 

Valg af mødeleder (5 minutter) 

/ Süleyman 

Beslutning: Signe er valgt. 

 

UDSAT - Sag 251 

Orientering, drøftelse og beslutning om principper for trafik (30 minutter) 

/ Süleyman 

Beslutning:  



Vores vision er… 
➢ glade og nysgerrige børn i læring, der arbejder meningsfuldt 
➢ smilende og imødekommende medarbejdere, der hilser på alle og interesserer sig for alle børn 
➢ tilfredse forældre, der bakker op om skolen og stolt fortæller om deres barns læring og trivsel 
 
Mission: Læring er skolens kerneopgave, og vi er her for børnenes skyld. Alle elever skal blive så dygtige, som de kan og trives. 
 

 

Sag 252 

Orientering og drøftelse skolens kommende indsatser om faglig udvikling (60 minutter) 

/ Nanna, John 

Bilag fremlægges under mødet 

Notat: John orienterer indledningsvis kort om punktet og kompleksiteten. Nanna informerer dernæst om 

baggrunden for skolens kommende indsatser om faglig udvikling – herunder de faglige resultater. 

Nanna orienterer om rammer for undervisning – herunder undervisning starter til tiden og slutter til tiden, 

og hvordan vi skaber breaks uden forstyrrelser. Der bliver afsat flere ressourcer i klasserne til to voksne – 

herunder også ressourcer i dansk og matematik til de 10 % mest udfordrede elever. Vi afholder kollega-

workshops, Rejseholdet fra Næstved Kommune kommer i 0. årgang og nye materialer er indkøbt. 

Pædagogisk Lærings Centers faglige vejledere laver mere systematiske indsatser i dansk og matematik, der 

vil lægge op ad de faglige fokusområder, og vores faglige vejledere er tilknyttet de kommunale netværk. 

Makerspace, teknologiforståelse og innovation skal have et forløb i hver årgang, hvor vi bliver understøttet 

af Absalon med kursus for udvalgte lærere. 

Ordblindeindsatsen bliver mere systematiseret – herunder forældrefolder, handleplaner, kurser for 

nytestede ordblinde elever, kollegaworkshops (IntoWords), kurser om hjælpemidler frem mod prøverne, 

fonologisk kursus før testning for ordblindhed i 4. årgang og læsevejleder holder møde med indskolingens 

dansklærere mhp. at identificere mulige ordblinde elever. 

Indsats omkring læsning på alle årgange bliver iværksat med bl.a. information ved forældremøder, indførsel 

af læsekontrakter, læsemøder med dansklærer og danskvejleder, obligatoriske forløb på alle årgange, 

fagkonferencer, nye/gode/moderne materialer (investering i letlæsningsbøger til alle klasser i 0. og 1. 

årgang samt nyt danskbogssystem) og kollegaworkshops. 

I matematik bliver hjælpemiddelkompetencen et indsatsområde i kommende skoleår med bl.a. 

obligatoriske forløb med fx Geogebra og WordMat og nogle af de samme indsatser som i danskfaget. 

Der kommer endvidere en indsats for højtbegavede elever med forløb. 

Skolebestyrelsen spørger ind og drøfter de faglige indsatser. Skolebestyrelsen takker for orienteringen og 

giver udtryk for opbakning til det – skolebestyrelsen ønsker et kommende punkt om forældreinddragelse. 

 

Sag 253 

Orientering om skolens aktivitetskalender og skolebestyrelsesmøder i kommende skoleår (10 minutter) 

/ John 

Bilag 

Notat: John orienterer om et udkast til kommende skoleårs kalender.  

Skolebestyrelsesmøderne er lagt ind i et rul hen over ugedagene. Kalenderen vedtages med mulighed for 

indsigelser inden for 3 dage efter udsendelse af referat, hvis en dato på forhånd skal ændres. Forslag til at 

frekvens og tidspunkt kl. 16:30-18:30 fastholdes. 



Vores vision er… 
➢ glade og nysgerrige børn i læring, der arbejder meningsfuldt 
➢ smilende og imødekommende medarbejdere, der hilser på alle og interesserer sig for alle børn 
➢ tilfredse forældre, der bakker op om skolen og stolt fortæller om deres barns læring og trivsel 
 
Mission: Læring er skolens kerneopgave, og vi er her for børnenes skyld. Alle elever skal blive så dygtige, som de kan og trives. 
 

Skolebestyrelsen godkender datoerne og tidspunkt for møderne. 

Forældremøderne fremgår også af aktivitetskalenderen. Skolebestyrelsen planlægger selv, hvordan de 

deltager. En plan vedtages med det forbehold, at det er en plan - der kan forsat forekomme ændringer. 

 

Sag 254 

Drøftelse og beslutning om International Linje i skoleåret 2026/2027 (5 minutter) 

/ John 

Bilag 

Beslutning: Skolebestyrelsen beslutter, at vi fortsætter med International Linje. 

 

Sag 255 

Drøftelse og beslutning om inddragelse af forældresuppleanter i skolebestyrelsesmøderne (15 minutter) 

/ Süleyman 

Beslutning: Der har været en del forfald på møderne i år, og hvis skolebestyrelsen skal være 

beslutningsdygtige på møderne, skal der i disse tilfælde indkaldes suppleanter. Forslaget er, at suppleanter 

altid deltager på møderne. 

Skolebestyrelsen beslutter, at forældresuppleanten inviteres som gæst til hvert møde, og suppleanten kan 

træde ind ved forfald. Fremover får forældresuppleanten tilsendt dagsorden og referat. 

 

Sag 256 

Drøftelse og evaluering af møde med BUU den 2/6-2025 (5 minutter) 

/ Süleyman 

Notat: Süleyman orienterer fra mødet. To skoler præsenterede deres arbejde i forhold til udvikling. 

Oplæggene satte tanker i gang, som vi måske kunne blive inspireret af i forhold til at skabe 

deltagelsesmuligheder for alle.  

Carsten fortæller, at det var et godt møde, hvor økonomi også fyldte.  

Det var en god konstruktiv dialog mellem politikerne og sektoren.  

 

Sag 257 

Orientering fra ledelse og formand (5 minutter) 

/ Karina, Nanna, John, Süleyman 

Notat:  

➢ Økonomi /John 

Det ser stadig ud som om, vi kan holde et nul til nytår. Vi er stadig for løntunge. Lønomkostningerne 

er tilpasset, så når vi kommer ind i 2026, så begynder vi igen at skabe luft i økonomien. 

➢ Stillingsopslag /John 



Vores vision er… 
➢ glade og nysgerrige børn i læring, der arbejder meningsfuldt 
➢ smilende og imødekommende medarbejdere, der hilser på alle og interesserer sig for alle børn 
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Mission: Læring er skolens kerneopgave, og vi er her for børnenes skyld. Alle elever skal blive så dygtige, som de kan og trives. 
 

Vi har ansat en matematiklærer, og vi har tilbudt en stilling til en fransklærer, som endnu ikke har 

accepteret det. 

➢ IT-sikkerhed. /John 

Alle skolens computere er blevet rullet, så de fremadrettet ikke kan tilgå hele det store net. Kun de 

sider, som er godkendt af Næstved Kommune.  

➢ Fagfordeling /John 

Fagfordelingen er afsluttet, og den er meldt ud til klasserne.  

➢ Kompetenceudvikling /John 

Skolen får en bid af nogle kommunale midler. 

➢ SIAA-klasserne /John 

SIAA-klasserne skal evalueres, og derefter skal evalueringen forelægges BUU. 

➢ Skema /Nanna 

Skemaerne er på trapperne - fredag er de endeligt på plads, og eleverne vil få dem i næste uge. 

➢ UVM og nye fagplaner /Nanna 

Vi har søgt om at være med i fagplanafprøvningerne i dansk og F/K, og vi er blevet udvalgt i begge 

fag. 

➢ SFO /Karina 

I SFO-en er oprydning begyndt.  

 

Sag 258 

Eventuelt (5 minutter) 

/ alle 

Notat: Skolebestyrelsen fremhæver og giver igen meget flotte kommentarer til resultaterne fra de nye 

trivselsundersøgelser. 

Skolebestyrelsen takker elevrepræsentanterne for deres indsats. 

 

Sag 259 

Lukket punkt (5 minutter) 

/ John 

Notat: Intet. 

 


